### KW901 Quick Start

Dear friends when you got this exquisite device please do the operations as following.



#### First Steps:

Install related software to your mobile-phone, if you mobile-phone using android system then please download the TORQUE from Android Market, After install the related software to your mobile-phone then all is finished. Of course you also can use the TORQUE and Dashcommand software from the CD of the device which we supplied to you. Please Referencing the following pictures.



Android

### Third Steps:connect with mobile-phone

KW901(Bluetooth) need the password to make the verification, open the 'Setting' of your mobile phone, unfold the Bluetooth, click the 'Bluetooth setting' and scan the Bluetooth, choose 'KONNWEI OBDII' and pui the 1234 as password, then finished all operation.



#### Forth Steps:

After connection and setting, back out, and open the related software TORQUE, then respectively doing several settings as following:

### Second Steps:

Connect the bought KW901 to your Car OBD interface, you can find the light of the KW901 will flash (it shows the the connection is good), then it coming in standby and waiting for working. Usually the CAR OBD interface were under the steering wheel(above of the brake), some are hided in the tool box of the hand brake, you can reference the following picture to find it.



### NOTE!!!the switching function of KW901:

don't need to draw the KW901 after the car stall (but still have power supply), 30 minutes later it will automatically come to sleep mode and stay in power saving condition. Tomorrow morning or next time to start the vehicle you can use the KW901 directly only by press the switch not need do plug again, you -don't needed to make mobile-phone connection again, it can connect to it automatically.

Open TORQUEhou, select 'setting', click OBD adapter setting, choose the connection (Bluetooth) and select KONNWEI OBDII, then exit and back. Reopen the software, then can connect automatically and read data.





# KW901 快速上手

朋友们,当您拿到这个精巧的测试工具后 (如下图),请按照如下的步骤进行操作。





## 第一步: 软件安装

先将您的手机安装相对应的测试软件,如果您的手机 是安卓系统,请到安卓电子市场下载TORQUE的软件; 将这个软件安装到您的手机上即可, 当然您也可 以从我们提供的CD里面提取TORQUE的安装软件 (如下图是安装好的软件)



安卓系统

# 第三步: 进行手机连接, 如下图所示

KW901(Bluetooth)是需要密码校验的,直接到你手机点击设置图标,设置》无线和网络》打开蓝牙并点击蓝牙设置》扫描蓝牙设备》选取KONNWEI OBDII并输入密码"1234"》确定OK



#### 第四步:

连接好设置好,退出并打开相对应的软件TORQUE 并分别进行几个参数设置一下即可:

### 第二步:

将您所购买的KW901插入到汽车的OBD接口,此时你可以看到该产品上面的灯会闪烁一下(表示您已经充分插好这个接口了),随即进入待机状态,等待工作。一般汽车的OBD接头都是在方向盘下方(刹车上方),也有一部分车是在手刹的那个工具箱里面,您可以根据下面的图形在您的汽车上面找到。



# NOTE!!! OBDII上面开关的功能:

在汽车熄火后(但是汽车还有电源供出),都不需要 拔出KW901,KW901就在30分钟后进入睡眠状态进入省 电模式。第二天早上起来后或者下次发动汽车,此 时不需要拔出车精灵重新插拔,只需要按下开关, KW901便进入工作状态,而您的手机不需要再次连接, 它会自动连接到您的手机上。

打开TORQUEhou,选择settings>点击OBD适配器设定》选择连接类型(Bluetooth)和选择蓝牙装置(KONNWEI OBDII),即可,返回退出,重新打开软件,可自动连接并读取相关数据。



